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PROTOKÓŁ Nr I/2014 

z I Sesji Rady Gminy Sokolniki 

która odbyła się w dniu 1 grudnia 2014 roku w godzinach od 12:10 do 15:00 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Sokolnikach 

pod przewodnictwem Radnego Seniora Zdzisława Mielczarka oraz nowo wybranego 

Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki Radnego Rafała Prukopa 

 

 

W I Sesji udział wzięli: 

 

- Radni Rady Gminy Sokolniki wg załączonej listy obecności stanowiącej załącznik Nr 1 do 

niniejszego protokołu, 

- Sylwester Skrzypek - Wójt Gminy Sokolniki, 

- Maria Werbicka – Skarbnik Gminy Sokolniki, 

- Elżbieta Zychla – Kierownik RIOŚ 

- Aurelia Olek – Kierownik USC, 

- Radosław Karczmar – Radca Prawny, 

- Lidia Beljulji – Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Sokolnikach, 

- Przewodniczący Jednostek Pomocniczych Gminy Sokolniki, Kierownicy Jednostek 

Organizacyjnych Gminy Sokolniki, wg listy obecności – stanowiącej załącznik Nr 2 do 

niniejszego protokołu, 

oraz zaproszeni goście.  

 

Streszczenie obrad 

Radna Senior Zdzisław Mielczarek dokonał otwarcia I Sesji Rady Gminy Sokolniki w dniu  

1 grudnia 2014 roku. 

Stwierdził że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi kworum, 

przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały  

i decyzje – lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radny Zdzisław Mielczarek powitał Radnych oraz zaproszonych gości. 

 

W odniesieniu do punktu 2 porządku obrad: 

Radny Zdzisław Mielczarek poinformował, że punktem drugim porządku obrad jest 

informacja Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej w Sokolnikach o przebiegu i 

wynikach wyborów samorządowych zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 roku oraz 

wręczenie zaświadczeń o wyborze. 

W związku z tym głos zabrała Pani Lidia Beljulji, która pokrótce przedstawiła przebieg 

głosowania z 16 listopada 2014 roku, wspomniała przy tym o utrudnieniach systemowych 

jakie towarzyszyły obsłudze wyborów. Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej 

podziękowała za współpracę wszystkim członkom Gminnej Komisji Wyborczej w 

Sokolnikach oraz komisji obwodowych, jak również pracownikom Urzędu Gminy. Następnie 

wręczyła wszystkim Radnym zaświadczenia o wyborze. Na zakończenia pogratulowała 

Radnym, życząc wszystkiego dobrego w nowej kadencji. 
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W odniesieniu do punktu 3 porządku obrad: 

Radny Zdzisław Mielczarek poinformował, iż nadszedł moment złożenia ślubowania 

przez nowo wybranych Radnych. Zaproponował, aby rota ślubowania została odczytana przez 

niego samego, natomiast najmłodszy wiekiem Radny (Pan Bartosz Górka) odczytał z listy 

obecności kolejno imiona i nazwiska Radnych, którzy powstaną i wypowiedzą według 

swojego uznania słowo „ślubuję” lub zwrot „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

Nastąpiła ceremonia złożenia ślubowania przez nowo wybranych Radnych, zgodnie z tym 

Radny Zdzisław Mielczarek odczytał rotę ślubowania o następującej treści:  

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców".  

Radny Bartosz Górka wyczytał kolejno z listy obecności imiona i nazwiska Radnych, 

którzy powstając wypowiedzieli zwrot „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” lub słowo „ślubuję”. 

Zgodnie z powyższym 15 radnych objęło mandat Radnego Rady Gminy Sokolniki. 

 

W odniesieniu do punktu 4 porządku obrad: 

W punkcie tym Radny Zdzisław Mielczarek zasugerował, iż porządek obrad jest Radnym 

znany, ponieważ otrzymali zawiadomienia na sesję, a w nich w/w porządek obrad. Ze strony 

Radnych nie było wniosku w sprawie zmiany porządku obrad. 

W związku z tym Radny Senior stwierdził, iż Rada Gminy Sokolniki ustaliła porządek 

obrad I Sesji, zaproponowany przez zwołującego sesję Komisarza Wyborczego w Sieradzu 

Barbarę Bojakowską, według którego następnie obradowała w dniu 1 grudnia 2014 roku. 

Porządek przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej w Sokolnikach o przebiegu 

i wynikach wyborów samorządowych zarządzonych na dzień 16 listopada 2014r., 

wręczenie zaświadczeń o wyborze. 

3. Ślubowanie Radnych. 

4. Przyjęcie porządku obrad I Sesji Rady Gminy Sokolniki. 

5. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki: 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

c) przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki, 

d) prezentacja kandydatów, 
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e) przeprowadzenie głosowania, 

f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady Gminy 

Sokolniki. 

6. Przejęcie prowadzenia obrad sesji przez Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki od 

Radnego Seniora. 

7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sokolniki: 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Sokolniki, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

c) przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sokolniki, 

d) prezentacja kandydatów, 

e) przeprowadzenie głosowania, 

f) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Sokolniki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sokolniki: 

a) Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Sokolniki oraz 

określenia składów osobowych. 

10. Informacja Wójta o stanie Gminy Sokolniki. 

11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

12. Wolne wnioski i interpelacje. 

13. Zakończenie obrad I Sesji Rady Gminy Sokolniki. 

Następnie zakomunikowała, iż punkty 1,2,3 i 4 zostały zrealizowane. 

W odniesieniu do punktu 5 i 6 porządku obrad: 

Punkt 5 dotyczył wybory Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki. Radny Zdzisław 

Mielczarek przypomniał jak będzie wyglądać procedura wyboru tej osoby.  

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy 

Sokolniki. Poinformował również, iż zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na 

kandydowanie.  

 Radny Bartosz Górka na Przewodniczącego Rady zgłosił Pana Radosława Szkudlarka, 

który wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Radna Ewa Jopek na Przewodniczącego Rady zgłosiła Pana Rafała Prukop, który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Więcej kandydatów nie odnotowano, w związku z tym Radny Senior zamknął listę 

kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki. W dalszej kolejności 

zaproponował, aby przystąpić do powołania 3 – osobowej Komisji Skrutacyjnej, zwracając 

Radnym uwagę na to, iż osoba kandydująca na Przewodniczącego Rady nie może wchodzić 

w skład Komisji Skrutacyjnej.  

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszone zostały następujące osoby: 

1. Grzegorz Kowalczyk, 

2. Zbigniew Kowalczyk, 

3. Adrian Niedźwiecki. 

- w/w osoby wyraziły zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Senior zwrócił się do Rady, czy mają uwagi do proponowanego składu Komisji 

Skrutacyjnej. Rada Gminy, w obecności 15 Radnych przyjęła zaproponowany skład do 

pracy w Komisji Skrutacyjnej następującą ilością głosów: 14 głosów „za”, 0 – „przeciw”  

i 1 –„wstrzymujących” (Zbigniew Kowalczyk). 

 Radny Senior ogłosił, iż Rada Gminy Sokolniki powołała Komisję Skrutacyjną do 

przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki w składzie: Grzegorz 

Kowalczyk, Zbigniew Kowalczyk, Adrian Niedźwiecki. 

 Następnie ogłosił kilkuminutową  przerwę (12:30 – 12:40) 

W trakcie przerwy Komisja Skrutacyjna dokonała ukonstytuowania oraz przygotowała 

regulamin głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki oraz karty do 

głosowania. 

 Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Grzegorz Kowalczyk 

stwierdził, że każdy z Radnych otrzymał regulamin głosowania wraz z zaproszeniem na sesję. 

Komisja Skrutacyjna nie wniosła do niego zmian, w związku z tym zaproponował, że 

zrezygnuje z jego odczytania. Radni jednogłośnie przystali na taką propozycję.  

Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanego dokumentu, w związku z tym Radny Zdzisława 

Mielczarek poddał projekt pod głosowanie. Rada Gminy, w obecności 15 Radnych przyjęła 

Regulamin głosowania wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki jednomyślnie, 

czyli 15 głosami „za”, 0 – „przeciw” i 0 –„wstrzymujących”. 

 Regulamin stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 Następnie kandydaci na Przewodniczącego Rady zaprezentowali swoją osobę, pytań do 

kandydatów nie odnotowano. 

 Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Grzegorz Kowalczyk podkreślił, iż zgłoszono 

dwóch kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy, którego wybór następuje 

bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, 



 5 

tj. 8 radnych. Kandydata na Przewodniczącego Rady uważa się za wybranego, jeżeli  w 

głosowaniu uzyskał ilość głosów przewyższającą połowę liczby radnych obecnych na sali. 

 Komisja Skrutacyjna przystąpiła do rozdania Radnym  kart do głosowania oraz 

dokonała sprawdzenia urny. W między czasie Radny Zdzisław Mielczarek zwrócił uwagę na 

fakt, iż na sali znajduje się parawan, za którym nikt nie będzie przeszkadzał przy zaznaczaniu 

na karcie kandydata głosu.   

 Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał kolejno z listy Radnych, 

którzy po oddaniu głosu wrzucali kartę do urny. Urna znajdowała się w miejscu widocznym, 

dzięki czemu Komisja Skrutacyjna mogła bacznie obserwować przebieg głosowania.  

 Po wrzuceniu przez ostatniego Radnego karty do urny Radny Senior ogłosił 

kilkuminutową przerwę, w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu z głosowania 

(12:50 – 13:00). 

 Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z ustalenia 

wyników głosownia w wyborach Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki, który stanowi 

wraz z kartami do głosowania załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Zgodnie z tym 

Przewodniczącym Rady Gminy Sokolniki został Radny Rafał Prukop. 

 Radny Zdzisław Mielczarek złożył gratulacje Radnemu wybranemu na 

Przewodniczącego Rady, a następnie przystąpił do odczytania projektu uchwały 

stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady Gminy Sokolniki. Projekt ten został poddany 

pod głosowanie: Rada Gminy, w obecności 15 Radnych - 15 głosami „za”, 0 – „przeciw” i 0 

– wstrzymujących” podjęła uchwałę stwierdzającą wybór Przewodniczącego Rady Gminy 

Sokolniki. 

Uchwała Nr I/1/2014 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radny Senior poprosił Przewodniczącego Rady o dalsze prowadzenie obrad, tym samym 

punkt 6 został zrealizowany. 

W odniesieniu do punktu 7 porządku obrad: 

 Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Sokolniki. Zasugerował, iż każdorazowo będzie pytał kandydatów, czy wyrażają 

zgodę na kandydowanie. 

 Radny Rafał Lasota zgłosił Pana Marka Małecki jako kandydata na stanowisko 

Wiceprzewodniczącego Rady. Radny Marek Małecki wyraził zgodę na kandydowanie.  

 Radny Grzegorz Kowalczyk zgłosił Panią Ewę Jopek jako kandydata na stanowisko 

Wiceprzewodniczącego Rady. Radna Ewa Jopek wyraziła zgodę na kandydowanie.  
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 Więcej kandydatów nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady zamknął 

listę. Zaproponował, aby przystąpić do powołania Komisji Skrutacyjnej, podkreślił przy tym, 

iż osoby kandydujące na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady nie mogą wchodzić w skład 

Komisji Skrutacyjnej. Złożył również propozycję, aby pozostać przy tym samym składzie 

komisji co w przypadku wyboru Przewodniczącego Rady. 

Rada Gminy, w obecności 15 Radnych przyjęła propozycję pozostawienia składu Komisji  

Skrutacyjnej tak jak w przypadku wyboru Przewodniczącego Rady następującą ilością 

głosów: 14 głosów „za”, 0 – „przeciw” i 1 –„wstrzymujących” (Zbigniew Kowalczyk). 

 W związku z tym skład Komisji Skrutacyjnej nie uległ zmianie i przedstawiał się 

następująco: Grzegorz Kowalczyk, Zbigniew Kowalczyk, Adrian Niedźwiecki. 

 Przewodniczący Rady ogłosił kilkuminutową przerwę w celu ukonstytuowania się 

komisji oraz przygotowania przez komisję regulaminu głosowania w wyborach na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sokolniki oraz kart do głosowania. 

 Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, którym został Pan Zbigniew 

Kowalczyk zakomunikował, iż regulamin ten nie różni się praktycznie niczym od 

poprzedniego, a w związku z tym, iż Radni mieli możliwość wcześniejszego zapoznania się 

 z nim odstąpił od jego czytania. Radni jednogłośnie przystali na taką propozycję.  

Rada Gminy, w składzie 15 Radnych przyjęła Regulamin głosowania wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sokolniki jednomyślnie, czyli 15 głosami „za”, 

 0 – „przeciw” i 0 –„wstrzymujących”. 

Regulamin stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 Następnie kandydaci na Wiceprzewodniczącego dokonali prezentacji swojej osoby. 

Pytań do kandydatów nie odnotowano.  

  Po przerwie Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania, a wyczytywani przez 

Przewodniczącego tej komisji Radni wrzucali je kolejno do urny.  

  Po wrzuceniu karty do urny przez ostatniego Radnego Przewodniczący Rady 

ponownie ogłosił przerwę w celu przeliczenia głosów oraz sporządzenia protokołu z ustalenia 

wyników wyborów na Wiceprzewodniczącego  Rady Gminy Sokolniki. 

 Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Zbigniew Kowalczyk podał wyniki 

wyborów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sokolniki. Protokół z ustalenia wyników 

wraz z kartami stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Zgodnie z nim 

Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Sokolniki została Radna Ewa Jopek. 

 Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie: 

Rada Gminy, w składzie 15 Radnych – 15 głosami „za”, 0 – „przeciw” i 0 –
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„wstrzymujących” podjęła uchwałę stwierdzającą wybór Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Sokolniki. 

Uchwała Nr I/2/2014 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 7 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 8. 

W odniesieniu do punktu 8 porządku obrad: 

Punkt ten dotyczył podjęcia uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz 

wyboru Przewodniczącego tej komisji. 

Na wstępie poinformował, iż Komisja Rewizyjna jest jedyną komisją, której zasady i tryb 

działania zostały uregulowane w Regulaminie Pracy Rady Gminy Sokolniki, będącego 

załącznikiem do uchwały w sprawie nadania Statutu Gminy Sokolniki. W skład Komisji 

Rewizyjnej wchodzą Radni z wyłączeniem Radnych pełniących funkcję Przewodniczącego 

 i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Sokolniki. Zgodnie z w/w Regulaminem w skład 

Komisji wchodzi jej Przewodniczący, Z-ca przewodniczącego oraz  

4 członków. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej jest wybierany przez Radę Gminy 

Sokolniki. Natomiast Zastępcę Przewodniczącego wybiera Komisja Rewizyjna na wniosek 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Skład liczbowy Komisji Rewizyjnej wynika  

z Uchwały Nr III/3/06 Rady Gminy Sokolniki z dnia 20 grudnia 2006 roku. Zgodnie z tym 

Komisja Rewizyjna liczy 6 osób. 

 W dalszej kolejności poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji 

Rewizyjnej.  

Radna Ewa Jopek zaproponowała, aby do Komisji Rewizyjnej weszły następujące 

osoby: Jarosław Rembecki ze wskazaniem na Przewodniczącego tej komisji, Grzegorz 

Kowalczyk, Antoni Otorowski, Adrian Niedźwiecki, Tomasz Rosiński, Bartosz Górka. Radni 

Tomasz Rosiński oraz Radny Bartosz Górka nie wyraziły zgodę na kandydowanie. Pozostałe  

osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy Rafał Prukop poprosił o zgłaszanie 

dodatkowych kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej.  

Radny Radosław Szkudlarek zaproponował, aby do Komisji Rewizyjnej wszedł radny 

Zbigniew Kowalczyk. Radny Zbigniew Kowalczyk wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Zbigniew Kowalczyk zaproponował, aby do Komisji Rewizyjnej wszedł radny 

Radosław Szkudlarek. Radny Radosław Szkudlarek wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Przewodniczący Rady poprosił Radę Gminy Sokolniki o zatwierdzenie składu Komisji 

Rewizyjnej.  
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 Radny Zbigniew Kowalczyk zadał pytanie, czy nie powinno odbyć się oddzielne 

głosowanie na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i oddzielne głosowanie nad składem 

Komisji. 

 Do powyższego odniósł się Radca Prawny Pan Radosław Karczmar informując, iż jest 

w tej kwestii dowolność i Rada może zadecydować który sposób wybrać. 

 Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Rafał Prukop poddał tą kwestię pod 

głosowanie, pytając kto z Radnych jest za tym, aby w pierwszej kolejności przegłosować 

wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, a następnie cały skład komisji. 

 Rada Gminy, w obecności 15 Radnych: 2 głosami „za”,  13 – „przeciw” i 0 –

„wstrzymujących” podjęła decyzję, iż głosowanie odbędzie się nad całym składem komisji ze 

wskazaniem Radnego Jarosława Rembeckiego jako Przewodniczącego. 

 Rada Gminy, w obecności 15 Radnych zatwierdziła skład Komisji Rewizyjnej 

następującą ilością głosów, czyli 14 głosami „za”,  0 – „przeciw” i 1 –„wstrzymujących” 

(Radny Bartosz Górka). 

 W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Gminy Rafał Prukop ogłosił kilkuminutową 

przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie: Rada 

Gminy, w składzie 15 Radnych – 14 głosami „za”, 0 – „przeciw” i 1 –„wstrzymujących” 

(Radny Bartosz Górka) podjęła uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Uchwała Nr I/3/2014 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 8 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 9. 

W odniesieniu do punktu 9 porządku obrad: 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Statut Gminy Sokolniki wymienia następujące 

komisje stałe (poza Rewizyjną): Komisję Rolnictwa, Komisję Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 i Komisję Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Skład liczbowy tych komisji został 

ustalony Uchwałą Nr III/3/06 Rady Gminy Sokolniki z dnia 20 grudnia 2006 roku. Zgodnie  

z zapisami tej uchwały Komisja Rolnictwa liczy 5 osób, Komisja Oświaty, Kultury i Zdrowia 

liczy 5 osób, Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego liczy również 5 osób. Zwrócił 

również uwagę na to, iż zgodnie ze Statutem Gminy Sokolniki Radny może być członkiem 

najwyżej dwóch komisji stałych. 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rolnictwa. 

Radny Grzegorz Kowalczyk zgłosił następujące osoby: Malik Gabriela, Małecki Marek, 

Kadłubek Agnieszka, Mielczarek Zdzisław, Jopek Ewa. Osoby te wyraziły zgodę na 

kandydowanie. 
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Radny Marek Małecki zgłosił Radnego Rafała Lasotę do Komisji Rolnictwa. Radny Rafał 

Lasota wyraziły zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Prukop stwierdził, iż do Komisji Rolnictwa 

zgłoszono 6 kandydatów, a skład Komisji liczy 5 osób, w związku z tym odbędzie się 

głosowanie nad każdym ze zgłoszonym kandydatów. 

W głosowaniu oddano następującą ilość głosów „za”: 

Malik Gabriela - 12 

Małecki Marek - 13 

Kadłubek Agnieszka - 8 

Mielczarek Zdzisław - 8 

Jopek Ewa - 9 

Rafał Lasota – 11. 

W związku z tym, iż dwóch kandydatów otrzymało taką samą ilość głosów, 

przeprowadzono dodatkowe głosowanie nad tymi osobami. 

W głosowaniu ponownym oddano następującą ilość głosów „za”: 

Kadłubek Agnieszka - 7 

Mielczarek Zdzisław – 11. 

Po przeprowadzeniu ponownego głosowania do Komisji Rolnictwa weszły następujące 

osoby: Malik Gabriela, Małecki Marek, Mielczarek Zdzisław, Jopek Ewa, Rafał Lasota.  

Rada Gminy, w obecności 15 Radnych zatwierdziła powyższy skład jednomyślnie, czyli 15 

głosami „za”, 0 – „przeciw” i 0 –„wstrzymujących”. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji 

Oświaty, Kultury i Zdrowia.  

Radna Gabriela Malik zgłosiła Radosława Szkudlarka do składu Komisji Oświaty, 

Kultury i Zdrowia. Radny Radosław Szkudlarek wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Antoni Otorowski zgłosił następujące osoby: Adrian Niedźwiecki, Grzegorz 

Kowalczyk, Agnieszka Kadłubek, Rafał Lasota, Bartosz Górka. 

Radny Rafał Lasota nie wyraził zgodę na kandydowanie. Pozostałe osoby wyraziły 

zgodę na kandydowanie. 

Rada Gminy, w obecności 15 Radnych zatwierdziła powyższy skład jednomyślnie, czyli 15 

głosami „za”, ”, 0 – „przeciw” i 0 –„wstrzymujących”. 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego. 
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Radny Grzegorz Kowalczyk zgłosił następujące osoby: Radosław Szkudlarek, 

Zbigniew Kowalczyk, Antoni Otorowski, Zdzisław Mielczarek, Jarosław Rembecki. 

Radny Radosław Szkudlarek nie wyraził zgodę na kandydowanie. Pozostałe osoby 

wyraziły zgodę na kandydowanie. 

Radna Gabriela Malik zgłosiła Tomasza Rosińskiego do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Radny Tomasz Rosiński wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Rada Gminy, w obecności 15 Radnych zatwierdziła powyższy skład jednomyślnie, czyli 14 

głosami „za”, 0 – „przeciw” i 1 –„wstrzymujących”. 

 W dalszej kolejności Przewodniczący ogłosił kilkominutową przerwę w celu 

ukonstytuowania się Stałych Komisji Rady Gminy Sokolniki. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie: 

Rada Gminy, w składzie 15 Radnych – 15 głosami „za”, 0 – „przeciw” 

 i 0 –„wstrzymujących” podjęła uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Gminy 

Sokolniki oraz określenia składów osobowych. 

Uchwała Nr I/4/2014 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 9 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 10. 

 W odniesieniu do punktu 10 porządku obrad: 

 W punkcie tym głos zabrał Pan Sylwester Skrzypek. Na wstępie poinformował, że 4 lata 

temu, gdy spotykaliśmy się w podobnych okolicznościach po to aby ukonstytuowała się Rada, 

były troszeczkę inne realia. Gmina była wtedy w bardzo trudnej sytuacji, jej zadłużenie 

sięgało wtedy 56%. Dzisiaj sytuacja wygląda trochę lepiej, jednak nie zakończyła się dla nas 

realizacja programu naprawczego. Następnie przedstawił informacje o sytuacji finansowej 

gminy, zgodnie z załącznikiem nr 11 do niniejszego protokołu. 

 Na zakończenie Wójt pogratulował wszystkim radnym, deklarując chęć współpracy  

z każdym, aby nasza gmina mogła się rozwijać. 

Pytań do Pana Sylwestra Skrzypka nie odnotowano.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 10 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 11. 

W odniesieniu do punktu 11 porządku obrad: 

Przewodniczący Rady Rafał Prukop zwrócił uwagę na istotę znaczenia wyrazów 

zapytanie i interpelacja. Według Statutu Gminy Sokolniki interpelacja dotyczy spraw gminnej 

wspólnoty o zasadniczym charakterze. Powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu 

faktycznego, będącego jej przedmiotem oraz wynikającego zeń pytań. 
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Interpelację składa się w formie pisemnej na ręce przewodniczącego rady, przewodni-

czący niezwłocznie przekazuje interpelację wójtowi. 

Odpowiedź na interpelacje jest udzielana w formie pisemnej, w terminie 21 dni - na 

ręce przewodniczącego rady i radnego składającego interpelację. 

 Odpowiedzi na interpelację udziela wójt lub właściwe rzeczowo osoby, upoważnione 

do tego przez wójta. 

W razie uznania odpowiedzi za niezadowalającą, radny interpelujący może zwrócić się 

do przewodniczącego rady o nakazanie niezwłocznego uzupełnienia odpowiedzi. 

Przewodniczący rady informuje radnych o złożonych interpelacjach i odpowiedziach na nie 

na najbliższej sesji rady, w ramach odrębnego punktu porządku obrad. 

 Zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, także w celu uzy-

skania informacji o konkretnym stanie faktycznym. 

Zapytania formułowane są pisemnie na ręce przewodniczącego rady lub ustnie  

w trakcie sesji rady. Jeśli bezpośrednia odpowiedź na zapytanie nie jest możliwa, pytany 

udziela odpowiedzi pisemnej w terminie 14 dni. Interpelacje i zapytania są kierowane do 

wójta. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań. 

Radny Marek Małecki zapytał, czy Wójt brał udział w ustalaniu nazewnictwa węzła 

Wieluń. 

Wójt odpowiedział, że jest specjalna procedura dotycząca nazewnictwa węzła, 

ustalona przez GDDKiA i ona określa wprost, że węzły nazywa się albo od nazwy 

największego najbliższego miasta albo też od jakiegoś miejsca historycznego. Taka decyzja 

podejmowana była przez GDDKiA niezależnie od gminy Sokolniki, nie była ona z nami 

konsultowana. 

Radny Tomasz Rosiński zapytał, czy dotacja w wysokości 10 tys. zł., jaka została 

przyznana spółce wodnej celem czyszczenia rowu w Pichlicach, musi być wykorzystana  

w tym roku, czy przejdzie na drugi rok jeśli zadanie nie zostanie skończone w roku bieżacym. 

Wójt udzielił odpowiedzi, że dotacja powinna być rozliczona do końca roku, jeżeli 

spółka wodna wykona to zadanie i rozliczy je to nie będzie problemu i na przyszły rok też 

będziemy planowali zabezpieczenie podobnej kwoty. Jeśli jednak nie uda się tego zadania 

zrealizować w tym roku, to wpiszemy je w odpowiedni paragraf związany z dotacjami  

i wtedy też będzie do wykorzystania.  

Radny Zdzisław Mielczarek dopowiedział, że były problemy z drzewami, dlatego 

prace się opóźniły, ale dziś pracownicy mieli już rozpocząć pracę i prawdopodobnie do końca 

roku uda się to zakończyć. 
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Radny Grzegorz Kowalczyk zapytał, czy wiadomo coś w temacie wizji terenowych 

dotyczących zalanych pól, w których uczestniczyła Komisja Rolnictwa. 

Wójt podkreślił, że gmina nie jest w tym temacie stroną, GDDKiA przysłała jedynie 

informację do wiadomości że są podejmowane działania w celu naprawy tej melioracji. Jadąc 

w kierunku Łodzi widać, że pojawiały się służby i była poprawiana ta melioracja. Jeżeli 

chodzi o Sokolniki to część jest już zrealizowane, a część jest w trakcie. 

Ponownie głos zabrał Radny Marek Małecki, poruszając temat spółki wodnej, która po 

zgłoszeniu przez niego zalania pola kukurydzy odpowiedziała, iż nie dysponuje żadnymi 

środkami na remonty i awarie melioracji, wobec czego musiał za własne środki to wykonać i 

sytuacja taka powtarza się u wielu osób. Tutaj okazało się, że jednak jakieś środki z gminy 

spółka wodna otrzymała, wobec czego zapytał, czy spółka dysponuje tymi pieniędzmi, czy są 

to tylko wirtualne pieniądze. 

Wójt podkreślił, że spółka wodna jest odrębnym tworem, my jako gmina 

wydzieliliśmy jedynie w budżecie kwotę dotacji, o którą może się ubiegać spółka wodna, 

zgodnie z uchwałą podjętą przez Radę Gminy. W kwestii rozliczenia finansów spółki należy 

pytać spółkę, ponieważ gmina nie ma na to wypływu. Dotacja udzielana jest na konkretne 

zadanie. W tym wypadku z oględzin, w których uczestniczyło także Starostwo Powiatowe, 

wynikało, iż priorytetowe jest czyszczenie rowu w Pichlicach i na to zadanie przyznana 

została dotacja. Starostwo także partycypuje w kosztach. 

Radna Gabriela Malik zapytała, czy rolnicy, którzy mają zalane pola, mogą się 

ubiegać o zwolnienie z płacenia podatku rolnego. 

Wójt odpowiedział, że z programu naprawczego wynika, że możemy umarzać 

zaległości podatkowe tylko w szczególnych przypadkach klęsk żywiołowych a zalanie nie jest 

klęską żywiołową. Można jedynie zwracać się do GDDKiA o odszkodowanie. 

Następnie Radny Marek Małecki stwierdził, że nasza gmina jest gminą rolniczą  

i powinniśmy dbać o rolników, ponieważ jak rolnik będzie bogaty, będzie miał odpowiednie 

plony, zadbamy o meliorację, to i gmina będzie bogata. A jak rolnik nie będzie mógł 

uprawiać, sprzątnąć swoich plonów, nie będzie miał pieniędzy, to i pieniędzy z podatków nie 

będzie. Podkreślił, że trzeba coś w tej kwestii zadziałać i wybrać priorytety – czy robić dom 

sportowca gdzie nie ma nawet drużyny piłkarskiej, który kosztuje kilkaset tys., a pola są pod 

wodą. 

Do powyższego odniósł się Wójt mówiąc, iż Radny Marek Małecki, który przez dwie 

kadencje był Wiceprzewodniczącym Rady Gminy powinien wiedzieć, jakie są zadania własne 

gminy i że melioracja takim zadaniem nie jest. Tylko w formie dotacji możemy wspomagać 

spółki wodne. Następnie dodał, że jeżeli wy jako Radni uznacie za priorytet, żeby wyznaczać 
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jakąś kwotę na tę dotacje to będziemy to robić, wspomniał jednak że musimy trzymać się 

programu naprawczego, czy tam takie kwoty były przewidziane. 

W dalszej kolejności Radny Rafał Lasota poruszył temat drogi Ryś - Śmiecheń przy 

wiadukcie. Stwierdził, że inwestycja jest zakończona a rowy i droga zostały zniszczone, stoi 

woda. Ktoś dokonał odbioru i zapytał, czy coś będzie w tym temacie robione. 

Wójt odpowiedział, że gdy zakończy się przekopanie rowu w Pichlicach, 

wypuszczona zostanie woda z wiaduktu pod drogą powiatową.  

Radny Zdziasław Mielczarek odpowiedział, że w umowie z wykonawcą termin 

wykonania inwestycji jest do 20 grudnia br. 

Następnie głos zabrała Radna Gabriela Malik, poruszając temat kamienia, który 

znajdował się na Prusaku i należał do sołectwa Prusak. Zapytała, dlaczego został on 

wykorzystany na drogę, która nie należy do sołectwa. 

Wójt odpowiedział, że został on wywieziony i rozplantowany na drogę łączącą Prusak 

ze Zdzierczyzną. Jeżeli jednak jest potrzeba wyrównania jakiejś drogi na Prusaku, to prosił 

aby to zgłosić i będzie zrobione. Kontynuował, że kamień ten pierwotnie był planowany do 

posesji, w której nikt nie mieszka, więc zasadne było ulepszenie ludziom dojazdu do drogi 

powiatowej w Zdzierczyźnie. 

Więcej zapytań i interpelacji Radni nie zgłosili, w związku z tym Przewodniczący 

Rady zamknął punkt 11 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 12. 

W odniesieniu do punktu 12 porządku obrad: 

Przewodniczący Rady poinformował, iż wnioski są składane przez Radnych oraz 

innych uczestników obrad jeśli Przewodniczący Rady wyrazi zgodę na zabranie głosu. 

Wniosek jest składany Przewodniczącemu Rady, natomiast odpowiedzi udziela Wójt lub 

właściwe rzeczowo osoby, upoważnione do tego przez Wójta. 

Poprosił o zgłaszanie wniosków i składanie informacji.    

Sołtys Sokolnik, Pan Zenon Kozłowski zwrócił się do Komisji Rolnictwa oraz do 

Wójta ze stwierdzeniem, że Komisja Rolnictwa powinna przemyśleć ten temat, ponieważ gdy 

spółka wodna należała pod gminę to jakoś to funkcjonowało. 

Wójt odniósł się do powyższego mówiąc, że jest przygotowywana nowelizacja ustawy 

prawo wodne, w myśl której spółki wodne mają przejść pod gminę i jeśli tak się stanie to 

będziemy się wtedy tym zajmować. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby tematem spółki wodnej 

zająć się na Komisji Rolnictwa i wnioski z tej komisji przedstawić na sesji. 

W dalszej kolejności sołtys Tybli, Danuta Fronia zapytała Radnego Bartosza Górkę, 

co ma na myśli pisząc w Internecie „jaki wójt tacy wyborcy”? 
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Radny Bartosz Górka odpowiedział żeby zinterpretowała to tak, jak pisze. 

Radny Grzegorz Kowalczyk zwrócił się do Przewodniczącego z prośbą o dołączenie  

w materiałach na najbliższą sesję następujących dokumentów: statut jednostek pomocniczych, 

regulamin organizacyjny Urzędu Gminy, ustawa o samorządzie gminnym, ustawa o finansach 

publicznych, ustawa o tworzeniu funduszu sołeckiego, ustawa o zamówieniach publicznych. 

Sołtys Zdzierczyzny Małgorzata Wójciak ponowiła pytanie sołtysa Tybli, 

stwierdzając, że Radny Bartosz Górka nie odpowiedział i „my jako wyborcy czujemy się 

obrażeni”. 

Radny Bartosz Górka odpowiedział: „Przepraszam, napisałem to pod wpływem 

emocji, nie powinienem.”. 

Następnie Dyrektor GOKSiT w Sokolnikach zaprosiła na imprezy organizowane  

w najbliższym czasie przez GOKSiT, a są to: IV mikołajkowy turniej piłki siatkowej o puchar 

Wójta Gminy Sokolniki, mikołajki w Figloraju, biesiada mikołajkowa, VI powiatowy 

przegląd chórów.  

W dalszej kolejności Radny Marek Małecki zapytał, czy Radny Bartosz Górka jest 

najmłodszym radnym w Polsce. 

Pani Lidia Beljulji, Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Sokolnikach 

odpowiedziała, że nie posiada takich informacji, ale postara się to ustalić. 

Następnie głos zabrała sołtys Wiktorówka, Henryka Madziała zgłaszając potrzebę 

naprawienia przystanku w Wiktorówku na skrzyżowaniu, ponieważ ściany z blachy są 

poobrywane, jak również zamontowania tam lampy, ponieważ jest ciemno. 

Sołtys Walichnów, Maria Żbik zapytała, co z przystankiem w Walichnowach w stronę 

Wielunia? 

Do powyższego odniósł się Przewodniczący Rady mówiąc, że nie będzie na to 

udzielana odpowiedź, tylko trzeba się tym zająć i wszystkie przystanki przejrzeć przed zimą. 

Radna Gabriela Malik zapytała o przystanek, który miał powstać na Prusaku dla 

dzieci, które dojeżdżają do szkoły. 

Wójt odpowiedział, że pierwszy raz słyszy, że miał tam być robiony przystanek. 

Natomiast odnośnie wszystkich przystanków odpowiedział, że tak jak było mówione będą 

naprawiane gdy skończy się oklejanie ich plakatami wyborczymi. 

Ponownie głos zabrała Radna Gabriela Malik, która poruszyła kwestię powiadomień 

sms. Wspomniała, iż było organizowane szkolenie chemiczne, i mało kto o tym wiedział. 

Wójt odpowiedział, że szkolenie to było organizowane przez ODR i oni powiadamiali 

wskazane osoby. 
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W związku z wyczerpaniem się wolnych wniosków i informacji Przewodniczący Rady 

zamknął punkt 12  porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu  13. 

 

W odniesieniu do punktu 13 porządku obrad: 

 Porządek obrad został wyczerpany, Przewodniczący Rady Gminy Sokolniki Rafał Prukop 

dokonał zamknięcia I Sesji Rady Gminy Sokolniki. 

 

 

  Obradom przewodniczył: 

Radny Senior  

/-/ Zdzisław Mielczarek 

 

                  Przewodniczący Rady 

                  /-/  Rafał Prukop 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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